
SØRLI SKOLE 
 
 

Dato: 23.01.19 

Tidspunkt: 1700 - 1830 

Sted: personalrom, Sørli skole 

Møtet innkalt av: Leder/sekretær Type møte: SU 

Møteleder Pål Ansteensen Referent:  Eva Britt Rem 

Møtedeltakere: Foreldrerepresentant: Pål Ansteensen  
Lærerrepresentanter: Kari Selmer og Mona Zell 
Elevrådsleder: Ellinor Svalund, Ola Mygland og Simon Bjørge 
Ulland 
Andre ansatte: Sølvi Rudi 
Sekretær/rektor: Eva Britt Rem.  
Forfall:  
Foreldrerepresentant: Kim Lameus 
Kommunestyrets representant Ann-Karin Pettersen 

Agenda: Sak 12/2018-2019 Godkjenning av referat og innkalling  
Sak 13/2018-2019 Saker fra FAU 
Sak 14/2018-2019 Saker fra elevrådet 
Sak 15/2018-2019 Saker fra skolen 
Sak 16/2018-2019 Eventuelt 

MØTEREFERAT: 

Sak nr: 1 og 2 
 

Godkjenning av referat og 
innkalling.  
 

Presentert av: Pål 
Ansteensen 

 

Diskusjon: Ingen kommentarer  

Konklusjon/vedtak  
Vedtatt 

 

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

Sak nr: 3 Saker fra FAU 
 

Presentert av: Pål 
Ansteensen 

 

Til orientering: FAU hadde møte 9.1.2019 
 

  Evaluering av Sørli lekene 2018 
- Et fint arrangement, men høyttaleranlegget dekket 

ikke behovet. Det var for dårlig lyd og for lange 
matkøer.  

  Evaluering av foredrag innen nettvett / sosiale medier 
fra Barnevakten  
- FAU ønsker at dette videreføres  
-Telenor har et opplegg som heter «Bruk Hue» for 5. og 
8. trinn som kan være aktuelt å bruke. 
- 14.mars er det forestillingen # heng deg for 7. trinn. 

  Evaluering av sponsoraktiviteten i forbindelse med TV – 
aksjonen: 
- FAU ønsker ikke at beløp og sponsorer er «åpne» slik 
at andre kan se hvor mye som samles inn. De ønsker at 
beløpet settes direkte inn på kontonummer. 

 



 FAU ønsker retningslinjer / anbefalinger ift. sukkerfri 
skole  

 Bør det lages retningslinjer ift. skoleball? 

 FAU forholder seg til at vedtaket om at det ikke blir 
mobilhotell. 

 Trivselsregler. FAU samtykker i skolens trivselsregler og 
ønsker at de tre nye punktene skal ha samme 
språkform som de fire første. 

Diskusjon / 
Konklusjon/vedtak 

 Su konkluderer med at det er behov for et bedre 
lydanlegg på store arrangementer. Skolen ønsker nytt 
anlegg, men har ikke mulighet til å prioritere det innenfor 
skolens økonomiske rammer. Dersom økonomien 
tillater det senere vil dette bli prioritert. 

 Skolen vil forsøke at sponsormidlene i forbindelse med 
TV-aksjonen settes direkte på konto fremover. 

 Su mener at retningslinjene i skolens trivselsregler er 
tilstrekkelig i forhold til sukkerfri skole. FAU anbefaler at 
man også kan inkludere frukt som alternativ som 
kosemat. Utover dette har foreldrekontaktene mulighet 
til å samarbeide med kontaktlærer om «sukker- regler» 
for den enkelte klasse.  

 Skoleballet er initiert av Rotnes skole og er «deres» 
arrangement. De siste årene har Sørlis 7. trinns elever 
blitt invitert til å delta. Rotnes har spurt om 
arrangementet kan være på Sørli skole annethvert år, 
noe vi har samtykket til. Rektor tar kontakt med rektor 
på Rotnes om veien videre og tar saken opp igjen på 
neste Su. 

 Skolen forholder seg til regler for mobilbruk slik det er 
beskrevet i kommunens ordensreglement og skolens 
trivselsreglement. Sanksjoner er også beskrevet i 
ordensreglementet. Su ser ikke behov for regler utover 
dette.  

 Su vedtar det nye trivselsreglementet. 
 

Gjøremål:  Gjøre det nye 
trivselsreglementet 
kjent for elever og 
foresatte  

 Rektor tar kontakt 
med Rotnes skole 
om veien videre for 
skoleballet på 7. 
trinn. 

Ansvarlig: 
Rektor/saksbehandler 
 
 
 
Rektor/inspektør 

Frist: 
Så raskt 
som mulig 

 

Sak nr: 4 Saker fra elevrådet 
  

Presentert av:  
Ellinor 
Svalund og 
Simon Bjørge 

 



Ulland. 

Orientering/ 
Diskusjon: 

 Elevrådet er ikke enig med foreldrene i at det er for mye 
sukker på skolen. De tror ikke at et kakestykke i mnd. 
gjør noe skade. Bakgrunnen for saken var at elevene på 
7. trinn ønsket å gjøre en sosial aktivitet sammen med 
klassekameratene for å glede resten av klassen en 
gang pr. mnd.  

 Det skal gjennomføres BUK valg i slutten av januar, 
dette forberedes i elevrådet. 

Konklusjon/vedtak    

Gjøremål:   Ansvarlig: 
Helene Granli 
ansvarlig for 
elevrådet 

Frist: 
 

Sak nr: 5 Saker fra skolen 
 

Presentert av:  
Eva Britt Rem 

 

Diskusjon/ 
Til orientering: 

 Skolen har fått en foreldrehenvendelse i forbindelse 
med at elever deler ut julegaver/venninnegaver, siste 
skoledag. Det kan oppleves ekskluderende for elever 
som ikke får gaver. 

 Budsjettet for 2019 er lagt. Det er en stram økonomisk 
situasjon i kommunen, men Sørli skole har fått rammer 
som er forsvarlige. Skolen utvider med en 100 prosent 
lærerstilling fra 1.8.2019. Siden møtet 23.1.19 har 
skolen fått midler til å ansette en spesialpedagog/lærer 
til fra 1.8.2019. 

 Nasjonale prøver. Resultatet ble publisert i skoleporten i 
des.2018. Resultatene er som forventet. 
Skolen nådde i hovedsak målsettingen for året.  Jmf. 
mål i Utviklingsplanen for 2018: Resultatet på 5. og 8. 
trinn skal ligge stabilt over snittet i Nittedal og Akershus. 
Mål er nådd på 5 av 6 prøver.  
Engelsk 5. trinn- ligger på snitt i Akershus 51, Nittedal 
52. 

 Beredskapsøvelse- vold og trussel i skolen.  
Skolen har i samarbeid med Synergi helse jobbet med 
vold og trusselbilde i skolen. 

 Ny Utviklingsplan for 2019. Frist for ferdigstilles 31.1. 
2019. Planen inneholder kommunale føringer og felles 
satsingsområder som: BTI/bedre tverrfaglig innsats, 
inkluderende miljø og ny læreplan med fokus på 
overordnet del.  

 Ny plan for overgang barnehage-skole. 
Foreldremøtet ble gjennomført i Sørliveien barnehage 
onsdag 16.1.2019. To møter gjennomføres i Rotnes 
området med felles agenda. 

 Skolen vokser raskt. Inneværende skoleår har Sørli tre 
paralleller på 1. trinn for å få plass til alle elevene som 
hører til Sørlis skoleområde. Sørli skole er bygd som en 



to-parallell skole med tilhørende spesialrom. Planen er 
at for skoleåret 2019-2020 vil det kun være to-paralleller 
på Sørli skole, resten av elevene vil få plass på Rotnes. 
FAU har i forrige runde gitt uttrykk for at søsken bør 
prioriteres. 

Konklusjon/vedtak  Su mener at samme regler skal gjelde ved utdeling av 
bursdagsinvitasjoner og julegaver. Det skal deles ut 
hjemme eller til alle elevene i klassen. 

 Su støtter forslaget om at søsken prioriteres ved inntak. 

Gjøremål:    Frist: 

Sak nr: 5 Eventuelt Presentert av:   

Diskusjon:  

Konklusjon/vedtak Ingen saker til eventuelt 

Gjøremål:  Ansvarlig: Frist: 

 

5.2.2019 

Eva Britt Rem 

Referent 


